
Klubformandsmøde den 4. november 2021 

Følgende punkter var til drøftelse: 

1. Formandskonference 2022 

2. Valg af en repræsentant til at varetage klubformændenes interesser til Seniorsammenkomster. 

3. Medlemslister 

4. Kontingenter til lokalklubberne 

5. Eventuelle problemer med at benytte SKAT´s lokaler 

6. OK24 

7. GDPR – Persondataforordningen 

 

Pkt. 1 Formandskonference 2022. 

Mariannes oplæg: I bedes drøfte, hvor næste års konference skal afholdes. 

Seniorklub Svendborg har tidligere budt ind på at stå for værtskabet. 

Der var enighed om at formandskonference i 2022 afholdes i Svendborg den 2. og 3. november. 

 

Pkt. 2 Kontaktperson til seniorsammenkomster  

Mariannes oplæg: Det er tidligere besluttet, at I på mødet vælger en repræsentant il at varetage 

klubformændenes interesser til Seniorsammenkomster. 

Det er i dag Sverre, som er klubformændenes repræsentant. Den gang Sverre blev valgt, var der ingen 

bestyrelsesmedlemmer i Seniorforeningen, der var formand for en klub. 

I dag er det anderledes. I dag er ikke mindre en 4 af vores 7 mands store bestyrelse (inkl. Suppleanter) 

formand for en klub – og jeg vil derfor gerne have at I drøfter om det måske vil være en ide, at det er et 

bestyrelsesmedlem, som fremover er klubformændenes repræsentant? 

Og jeg vil gerne understrege, at jeg har været utrolig glad for vores samarbejde Sverre, men for mig giver 

det bare mere mening, at det er 2 bestyrelsesmedlemmer, som har hørt drøftelserne og dermed også i 

fællesskab kan referere til den øvrige bestyrelse. 

Klubformændene ønsker at Sverre fortsætter som kontaktperson, således at der er en repræsentant, som 

ikke er medlem af bestyrelsen. Det forventes at han indkaldes til relevante møder.  

Kontaktpersonerne på SKATs adresser er værter og det er dem, der sender indbydelser ud. Men de lokale 

seniorklubber hjælper til i mindre eller større grad.  

Der er lavet en beskrivelse af hvem der gør hvad.  

Der ligger retningslinjer for Pensionistsammenkomster på Seniorforeningens hjemmeside, men de er 

tilbage fra 2014 og skal måske opdateres. 

 

Pkt. 3 Medlemslister 

Oplæg: Jørn Rises udmelding tidligere på dagen. 



 

Der var tilfredshed med Jørn Rises udmelding, om at der udsendes opdaterede medlemslister én gang i 

kvartalet. Er der for enkelte klubber behov for, at få listerne hyppigere, kan Rikke Martens i sekretariatet 

kontaktes. 

For at holde listerne opdateret er det vigtigt at der sker en tovejskommunikation imellem klubberne og 

sekretariatet via mail/kontakt til Rikke.  

Det er vigtigt at lokalklubberne får besked fra sekretariatet, når der sker dødsfald. 

 

Pkt. 4 Kontingent – fællesbeslutning 

Mariannes oplæg: Som tidligere nævnt kan det give problemer, at der er forskellighed af opkrævning af 

klubkontingenter – prøv om I kan finde en fælles holdning. 

Der var enighed om,  at det første år er kontingentfrit, når nye medlemmer indmeldes. Dette løser også 

problemerne med ægtefæller/samlevende efter afdøde medlemmer, da der opstartes et nyt medlemskab 

for vedkommende det efterfølgende år. 

 

Pkt. 5 Problemer med at benytte SKATs lokaler 

Mariannes oplæg: Bestyrelsen vil gerne have en tilbagemelding om der er klubber der har problemer med 

at benytte SKATs lokaler. 

Der er pt ingen af lokalklubberne der har problemer med at benytte SKATs lokaler. 

Det er forskelligt hvor meget lokalklubberne benytter lokalerne. Nogle klubber holder alle 

bestyrelsesmøder på lokaliteterne, andre holder kun generalforsamling og julefrokost der. 

Hvis der opleves problemer, kan Marianne Nielsen kontaktes. 

 

Pkt. 6 OK24 

Føler ikke at vi har nogen indflydelse. Må bare prøve igen. 

 

Pkt. 7 GDPR ‐ Persondataforordningen 

Afventer møderne den 24. og 25.11.2021, hvor der oprettes og vejledes omkring DTS‐mail til 

lokalklubbernes bestyrelsesmedlemmer. Håber at det kan løse vores problemer. 

 

Anette D Fournaise 

 

 


